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ACTA 

 
 

Reunió del Consell Coordinador 
del Parc del Montnegre i el Corredor 

 
 

 
 
 
 
Data:  Dimarts, 1 de desembre de 2015 
Hora:  17:00 
Lloc:  Sala de Plens de l’Ajuntament de Sant Andreu de Llavaneres  
 
 
 
President: Sr. Jesús Calderer Palau, Diputat adjunt d'Espais Naturals de la Diputació de 

Barcelona. 

Secretari: Sr. Ramon Espinach Grau, Cap de l’Oficina Tècnica de Parcs Naturals de la Diputació 
de Barcelona. 

 
Assistents : vegi's annex 

 
 

Ordre del dia 

 
1.  Donar conformitat a l’Acta de la reunió anterior. 

2.  Donar compte dels principals temes tractats a la darrera reunió de 
la Comissió Consultiva.  

3.  Informar sobre el procés de revisió del Pla Especial. 

4.  Informe de gestió. Principals activitats realitzades.  

5.  Proposta d'actuacions per a l’any 2016. 

6.  Torn de Paraules. 
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Desenvolupament de la sessió 

 

Dóna la benvinguda als assistents el Sr. Joan Mora, alcalde de Sant Andreu de Llavaneres, que 
expressa la seva satisfacció per acollir aquesta reunió del Consell Coordinador. Diu que, bé i que el 
seu municipi ja participa com a convidat a aquestes trobades, espera que en breu puguin passar a 
incorporar-se plenament al Parc del Montnegre i el Corredor i contribuir a preservar el patrimoni 
d’aquest territori.  
 
El Sr. Jesús Calderer, diputat adjunt d'Espais Naturals, agraeix la rebuda a l’alcalde i reconeix que 
està gaudint de la descoberta dels parcs, que tot just ara comença a conèixer. Es posa a disposició 
dels membres del consell en tot allò que estigui al seu abast.  
 
Tot seguit, es dóna pas al primer punt de l’ordre del dia, en el qual s’acorda donar conformitat a l’acta 
de la darrera reunió, que es va celebrar a Vallgorguina el 14 d’abril de 2015.  
 

A continuació, pren la paraula el Sr. Espinach que, com a segon punt de l’ordre del dia, dóna compte 
dels principals temes tractats a la darrera reunió de la Comissió Consultiva, celebrada el passat 22 
d’octubre també a Sant Andreu de Llavaneres. Explica que hi van assistir 22 persones en 
representació de 14 entitats i destaca, d’entre d’altres temes tractats, els següents: 
 
- La revisió del Pla Especial és un assumpte del qual la Comissió Consultiva en fa un seguiment de 

prop i sobre el que hi ha un posicionament coincident entre els representants de les entitats, que 
volen traslladar al Consell Coordinador: es considerà que és del tot necessari d’avançar en el 
procés iniciat.  

- També es va manifestar l’interès de les entitats per qüestions relacionades amb prevenció 
d’incendis, ordenació de l’ús públic (activitats esportives organitzades) i estat de la xarxa viària. 

- Pel que fa a les aportacions recollides per a l’elaboració de la proposta de programa 2016, 
assenyala que es va debatre sobre la conservació del patrimoni cultural (documental i immaterial) i 
del que es pot fer en aquest sentit des dels parcs. També es va parlar de senyalització i de la 
conveniència d’aprofitar les noves tecnologies per estalviar en senyals i fulletons en paper. 

 
Dit això, el Sr. Calderer dóna pas al tercer punt de l’ordre del dia, per informar sobre el procés de 
revisió del Pla Especial. Explica que tindrà una reunió amb Marta Subirà (Direcció General de 
Polítiques Ambientals de la GC) en la qual intentarà fer tot el possible perquè no quedi aturat aquest 
procés. Adverteix, però, que la diputació no hi té competències i que és la Generalitat de Catalunya 
qui determina les prioritats en qüestió de processos de delimitació i de revisió de Plans Especials 
d’espais naturals.  
 
El Sr. Espinach explica que, d’acord amb el conveni formalitzat amb la Generalitat de Catalunya, es 
preveu fer ben aviat una reunió de la comissió tècnica bilateral. Considera que la tasca tècnica 
realitzada en els darrers anys segueix essent un bon actiu que cal rendibilitzar. Un altre punt fort, que 
facilitarà la feina, és el debat mantingut amb l’Associació de Propietaris del Montnegre i el Corredor en 
relació a la futura normativa i a les zonificacions. En canvi, i aquest seria un punt feble, queda per fer la 
delimitació definitiva dels límits (l’esborrany elaborat encara té algunes inconcrecions) aplicant 
estrictament i homogènia els criteris que estableixi la Generalitat de Catalunya, que són els que han de 
prevaler. 
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A continuació, pren la paraula el Sr. Bombí que presentarà l’informe de gestió per donar compte de 
les principals activitats realitzades durant els darrers mesos i, alhora, la proposta d’actuacions per a 
l’any 2016 (punts quart i cinquè de l’ordre del dia). Explica que la proposta de programa pel 2016 s’ha 
elaborat després de l’habitual ronda de reunions de tardor amb els equips de govern de tots els 
municipis de l’àmbit del parc. S’hi han incorporat les aportacions dels ajuntaments i tingut en compte 
els suggeriments recollits a la Comissió Consultiva. 
  
Així, dins el programa de conservació, dóna compte dels treballs de recuperació d’espais oberts i de 
rehabilitació de basses (enteses com a infraestructures de suport a l’activitat ramadera) que s’han 
executat en el marc del conveni per a la conservació dels sistemes naturals establert amb l'Obra 
Social de La Caixa. Tanmateix, mostra imatges de tasques de control d’espècies vegetals invasores, 
com ara el raïm de moro (Phytolacca americana) o l’ailant (Ailanthus altíssima), que s’han fet amb la 
participació de col·lectius en risc d’exclusió social. 
 
Assegura que la introducció i dispersió d’espècies animals i vegetals exòtiques pot generar greus 
afectacions en hàbitats i poblacions autòctones. Explica que, recentment, s’han trobat exemplars de 
tritó alpí (Mesotriton alpestris) que havien estat alliberats en basses i que han estat retirats per la 
guarderia del parc. També informa de la presència d’una planta aquàtica invasora (cua de guilla 
aquàtica, Myriophylum aquaticum) a l’embassament del Molinot a Fogars de la Selva, que s’intentarà 
d’enretirar quan es facin els treballs de drenatge previstos. En aquest mateix embassament s’ha 
observat la presència de gambúsia (Gambusia holbrooki), peixet que prové de Nord Amèrica i que va 
ser introduït, a les primeries del segle passat, amb la intenció de combatre (sense massa èxit) el 
paludisme i altres malalties transmeses per mosquits. 
 
També informa de la intervenció que s’està duent a terme a l’entorn de l’alzina de Can Colomeró 
(arbre monumental inclòs al catàleg del patrimoni de Vallgorguina). S’ha instal·lat una bionda de 
seguretat de fusta a la banda de la carretera i es previst posar-ne una altra d’interior per impedir 
l’aparcament i la compactació del terreny de la zona radicular propera al peu. S’està dissenyant un 
plafó explicatiu sobre les característiques d’aquest arbre singular.  
 
En relació a la campanya de vigilància d’estiu, que es va tancar l’1 de setembre, explica que tot i que 
encara es manté un dèficit de pluges d’un 35% en relació a la precipitació mitjana i que el juliol va ser 
força calent (amb molt dies amb temperatures per sobre dels 30

o
C i amb nivells de risc assolint l’alfa 

2), les pluges caigudes al llarg del mes d’agost han mantingut el perill d’incendi a nivells baixos durant 
la segona part de l’estiu.  
 
Els resultats finals han estat satisfactoris: solament un foc forestal ha afectat el parc (a Sant Iscle de 
Vallalta, 970 m

2
). Es va produir el 9 de juny, pocs dies abans del desplegament del dispositiu de 

vigilància i va ser resolt amb rapidesa pels bombers. 
 
Com en anys anteriors, el Pla d'Informació i Vigilància (PVI) en el Parc del Montnegre i el Corredor ha 
estat coordinat per l’Oficina Tècnica de Prevenció Municipal d’Incendis Forestals de la Diputació de 
Barcelona. El dispositiu ha comptat amb 8 unitats mòbils en vehicles tot-terreny, que ha fet rutes a 
tots els municipis de l’àmbit del parc (cada ruta té assignats dos informadors, en total 16) i 2 punts de 
guaita (amb 4 guaites contractats) situats a les torres de Miralles i del Turó Gros del Montnegre 
(ambdues han estat cedides per Bombers). La torre del Fangar (Arenys de Munt) ha estat utilitzada 
pels guaites del Turó Gros durant els dies de boira a la carena del Montnegre. La torre de Calella, que 
enguany havia de restar fora de servei, s’ha cedit a l’ADF Alt Maresme que l’ha utilitzat per a tasques 
de vigilància.  
 
D'altra banda, els Bombers de la Generalitat han mantingut operativa la seva torre de guaita del 
Corredor i, com cada any, han disposat de l’heliport d’estiu de Can Bosc (Dosrius), que ha fet de base 
per a un helicòpter bombarder fins a finals de setembre. 
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Aquest estiu també s’ha fet servir l’enviament d’avisos als habitants del parc a través de missatges 
SMS: de fet, solament han estat dos els missatges enviats (d’activació i desactivació de situació de 
risc a l’inici i al final de l’episodi d’altes temperatures amb nivells alfa 2 del juliol).  
 
 
A continuació, El Sr. Bombí informa dels resultats relatius a la temporada 2014-15 del programa de 
seguiment de les poblacions de senglar de Catalunya. En col·laboració amb les colles de caçadors, el 
parc de Montnegre i el Corredor participa des de fa 14 anys en aquest estudi que aporta dades molt 
fiables sobre l’evolució de les poblacions. Explica que el nombre de senglars capturats a la darrera 
temporada va ser de 947 en 633 batudes. Tot i que es manté o incrementa la pressió cinegètica, les 
poblacions de senglar afermen la seva tendència a l’alça. S’estima que al Montnegre i el Corredor hi 
ha 10 senglars/km

2
, una de les densitats més elevades de Catalunya. Reconeix que es mantenen els 

conflictes que això comporta: danys a agricultors i ramaders i accidents de trànsit per atropellaments.  
 
Pel que fa al cabirol, espècie cinegètica de la qual també es recullen dades de captures i avistaments 
per part de les colles senglanaires, mostra una gràfica sobre l’evolució de la població. En els darrers 
anys ha augmentat lleugerament, bé i que les captures (amb un alt percentatge de femelles, el 60%) 
en mantenen el control.  
 
Pel que fa a la conservació del patrimoni arquitectònic, informa de les actuacions dutes a terme a 
l’ermita de Sant Andreu de l’Arboceda (Pineda de Mar) i a l’església de Sant Andreu de Ramió 
(Fogars de la Selva). Ambdues intervencions han comptat amb la col·laboració de la diputació. 
 
  Per a l’any 2016, els principals objectius en conservació que es proposen són els següents: 
 

 Dur a terme els treballs de seguiment planificats i seguir treballant en la redacció del pla de 
conservació [fauna] 

 Executar actuacions de gestió i millora d’hàbitats, recuperació d’espais oberts, protecció 
d’elements d’interès i control d’invasores  

 Vetllar per la funcionalitat de les infraestructures de prevenció d’incendis [legalització heliport, 
optimització ús torres, franges...] 

 Desplegar el dispositiu de vigilància, en coordinació amb els altres agents implicats, i millorar 
els protocols interns d’actuació per a situacions de risc 

 Promoure la conservació i posada en valor del patrimoni cultural  

 
Entrant a exposar les principals activitats dutes a terme en el marc del programa de foment del 
desenvolupament i de la participació, el Sr. Bombí informa del desenvolupament de la 20ª edició 
del programa Viu el Parc. L’acte central o Gran Festa del parc es va celebrar, com sempre, el segon 
diumenge d’octubre a l’entorn del Santuari del Corredor. Amb bon temps, l’acte comptà amb 
l’assistència d’unes 800 persones, sobretot grups familiars, que van participar en diverses activitats 
(jocs d’enginy, tallers,...) a la plana exterior i de l’espectacle final (animació) al recinte del santuari. 
D’altra banda, en el marc del cicle Poesia als Parcs, va tenir lloc l’acte amb música i poemes “I cremo 
tot en cant” a la font del Pradelló (20 de setembre, Olzinelles, Sant Celoni) que va aplegar unes 50 
persones. També mostra les fotografies guanyadores del Ral·li Fotogràfic “Tocats pel bolet” (concurs 
de fotografia digital) que va tenir lloc a Sant Iscle de Vallalta el 29 d’octubre. 
 
Fent referència al programa Parc a Taula, informa que enguany s’han programat dos Mercats en 
municipis del parc, concretament el ja celebrat a Mataró (21 de novembre) i el que es farà a Sant 
Celoni (propers dies 5 i 6 de desembre).  
 
En relació a infraestructures, dóna a conèixer les actuacions dutes a terme en punts problemàtics de 
la xarxa viària en col·laboració amb els ajuntaments. Destaca l’asfaltat del revolt de Sant Llop (tram 
d’uns 150 m de longitud) a la pista que va de Tordera a Hortsavinyà. 
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Per a l’any 2016, els principals objectius en foment del desenvolupament i de la participació 
que es plantegen són els següents: 

 
 Organitzar activitats de participació amb les entitats i reforçar els nivells de comunicació amb 

els agents territorials 

 Donar suport al desenvolupament d’activitats agrícoles, ramaderes [cens de ramats i diagnosi 
sector ramader] i forestals  

 Promoure l’ús de biomassa forestal de proximitat  

 Impulsar la participació en el programa Parc a Taula de productors, serveis de restauració i 
allotjaments rurals 

 Col·laborar amb els ajuntaments i l’OTPMIF en el manteniment i millora de la xarxa viària 

 Millorar la senyalització del parc i adequar punts de recollida de deixalles 

 
Dins el programa d’ús social, el Sr. Bombí informa, en primer lloc, de la tasca realitzada pel grup de 
treball que està elaborant un document de bones pràctiques en activitats excursionistes i esportives a 
peu. Expressa el seu agraïment a les 16 persones de 9 entitats que han participat en les 3 reunions 
celebrades i fa un breu resum de la metodologia seguida. Si tot va com preveu, el document final es 
podrà presentar en les properes reunions de la comissió i el consell. Inclou un informe de les activitats 
d’aquesta mena que es realitzen en l’àmbit del parc, una anàlisi dels impactes que poden representar 
envers els objectius de la conservació i, lògicament, proposarà una sèrie de pautes i regulacions. Així, 
s’establiran els nombres màxims de participants per activitat segons les diferents tipologies (a peu, 
corrent, nocturnes,...), segons la fragilitat del sector on es desenvolupen i segons el tipus de vials 
utilitzats. 
 
Anuncia que s’ha creat una aplicació per a mòbils intel·ligents del Parc del Montnegre i el Corredor 
que permet un accés fàcil i còmode a diverses informacions: itineraris, agenda d’activitats, 
equipaments, etc. Es pot descarregar a la pàgina web de la Xarxa de Parcs Naturals. A la mateixa 
web hi ha un espai perquè els visitants dels parcs puguin expressar les seves opinions sobre diversos 
aspectes de la gestió i dels serveis que ofereixen els parcs.  
 
En relació als equipaments destaca que, finalment i després de diversos endarreriments en la fase 
d’adjudicació, es preveu que en els primers mesos de 2016 s’iniciïn les obres corresponents a la 6

a
 

fase del projecte de rehabilitació de Can Bosc. Els treballs completaran la consolidació estructural del 
conjunt d’edificacions. També en relació a Can Bosc, el Sr. Bombí dóna compte d’una visita guiada a 
aquesta masia, futur equipament central del parc, organitzada per l’Ajuntament de Dosrius en el marc 
de les Jornades Europees de Patrimoni. Va ser el passat 12 d’octubre i hi van assistir unes 150 
persones, la majoria veïns de Dosrius. 
 
Quant a publicacions, informa de la recent edició d’un llibre de fotografies nocturnes, Estels Ermites i 
Esglesioles del Montnegre i el Corredor de Mariano Pagès, que és un recull de construccions de 
caràcter religiós del parc i el seu entorn. L’autor ha comptat amb el patrocini de 12 ajuntaments i des 
del parc s’hi ha col·laborat. El Sr. Bombí mostra un vídeo nocturn de curta durada, cedit pel mateix 
autor, on es poden veure part dels temples fotografiats al llibre. 

 
A l’any 2016, els principals objectius inclosos en la proposta de programa d’ús social són els 
següents: 

 
 Avançar en el projecte de rehabilitació de Can Bosc com a equipament central del parc al 

Corredor  

 Desenvolupar el pla director d'itineraris aplicant criteris de racionalització, connectivitat entre 
municipis i innovació 
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 Col·laborar amb els ajuntaments en l’adequació d’accessos al parc i en la millora 
d’equipaments i serveis d’ús públic 

 Promoure la implantació de bones pràctiques en el disseny i el desenvolupament d’activitats 
esportives organitzades  

 Potenciar les activitats d’educació ambiental i la posada en valor del patrimoni natural i 
cultural del parc, generant materials i recursos pedagògics/divulgatius 

 
En relació al programa d'activitats generals, dóna compte de la celebració de la III Trobada 
d’Estudiosos de la Serralada Litoral Central i VII del Montnegre i el Corredor (La Conreria, 19 i 20 de 
novembre). Es van presentar 32 comunicacions de temàtiques diverses (fauna, flora, vegetació, 
gestió forestal, patrimoni cultural i hidrologia) i hi va haver una alta participació, amb 96 assistents. 
 

Per acabar, el Sr. Bombí presenta els principals objectius del programa d’activitats generals 
proposats per a l’any 2016: 

 
 Col·laborar, de la mà dels ajuntaments, amb la Generalitat de Catalunya per desenvolupar el 

procés de revisió del Pla Especial 

 Analitzar l’eficiència i l’impacte de la gestió, mitjançant instruments de seguiment i avaluació 
interns i externs 

 
Arribats a aquest punt, s’inicia la roda d’intervencions corresponent al sisè punt de l’ordre del dia. 
Intervé el Sr. Padrós per informar que s’està treballant per ampliar i millorar la senyalització d’indrets 
estratègics dels parcs amb bona cobertura telefònica per si cal contactar amb el telèfon 112 
d’emergències. Els adhesius que, a aquest efecte, es situen en senyals i fites existents porten un codi 
que permet localitzar a qui truca. 
 
Sr. Rabasseda i el Sr. Abad, en relació a la utilització de les noves tecnologies en la implantació 
d’itineraris i rutes (aplicacions fetes a mida per a mòbils intel·ligents) esmenten iniciatives que poden 
ser d’interès pel parc i comenten la confusió que pot comportar la proliferació en excés de propostes 
de recorregut sorgides d’estaments diversos. 
 
A continuació pren la paraula el Sr. Vilà que explica la problemàtica derivada el tractament diferenciat 
que han tingut les dues urbanitzacions irregulars de Fogars de la Selva. Mentre a la Serra de 
l’Esquirol es va actuar per resoldre el problema i fer passos cap a l’extinció, a Can Camps no s’ha 
aplicat el mateix procediment. Aquesta situació fa que els parcel·listes de la Serra de l’Esquirol es 
sentin agreujats. Comprèn les percepcions dels afectats, que es troben en situació d’incertesa i tenen 
la sensació que les administracions se’n renten les mans. Tot feia preveure que el procés de revisió 
del Pla Especial seria una bona oportunitat per enfocar el tema de les urbanitzacions irregulars en 
general i redibuixar l’escenari de futur a la Serra de l’Esquirol. Intervé el Sr. Seijo que reconeix que a 
Tordera també suposa un problema l’existència d’urbanitzacions irregulars amb casuístiques força 
diferenciades. Comparteix amb el Sr. Vilà la convicció que cal anar plegats i cercar una solució 
satisfactòria. 
 
El Sr. Espinach explica que el Pla Especial vigent (1989) contemplava la intervenció de la diputació i 
establia els procediments per assolir la extinció dels assentaments urbanístics il·legals que es va 
optar per incorporar (de comú acord amb els ajuntaments) dins l’àmbit de l’espai protegit. Així, es van 
iniciar els procediments de restauració previstos a la urbanització Serra de l’Esquirol. Una vegada 
assolits els objectius en aquest sector, es va produir una modificació del marc competencial de les 
diputacions degut a Llei d’Urbanisme de Catalunya de 2002 i no es va poder aplicar el mateix 
procediment en d’altres urbanitzacions. Des d’aleshores no s’ha actuat en aquest sentit.  
 
El Sr. Calderer diu que li agradaria fer, quan sigui possible, una visita sobre el terreny per conèixer de 
prop aquesta realitat. 
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El Sr. Turón pregunta si la proposta de límits del nou Pla Especial que es van pactar en el seu 
moment amb cada municipis podrien ser modificats. El Sr. Bombí respon dient que la Generalitat de 
Catalunya té la competència i fixarà els criteris per delimitar l’àmbit definitiu del parc. Naturalment això 
pot suposar canvis en la proposta inicialment pactada, bé i que el límit definitiu es dibuixarà cercant el 
consens amb tots els ajuntaments i aquests podran proposar modificacions. 
 
En relació al dispositiu de prevenció d’incendis d’estiu, el Sr. Vilà considera que s’està fent molt bona 
feina i valora positivament es prioritzin les tasques de detecció i es redueixin les de primera 
intervenció amb vehicles pick-up. 
 
I essent les 18:45 hores i sense haver-hi més temes que tractar, es dóna per finalitzada la reunió del 
Consell Coordinador del Parc del Montnegre i el Corredor. 
 
 

 

 

 

 

Del contingut d’aquesta acta, jo, en qualitat de Secretari, en dono fe. 
 
 
Signat,  
 
 
 
 
 
 
 
Ramon Espinach i Grau 
Cap del l’Oficina Tècnica de Parcs Naturals 
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ANNEX: Relació d'assistents a la reunió 

 
 

Membres del Consell Coordinador  

Diputació de Barcelona Sr. Jesús Calderer Palau Diputat adjunt d'Espais Naturals  

 Sr. Ramon Espinach Grau Cap de l’OT de Parcs Naturals  

Generalitat de Catalunya -  

Ajuntament d'Arenys de Munt Sr. Joan Rabasseda Ferrer  Alcalde - President 

Ajuntament d’Argentona Sra. Aina Gómez Herrera Regidora 

Ajuntament de Calella Sr. Marc Buch Rigola Regidor 

Ajuntament de Dosrius -  

Ajuntament de Fogars de la Selva Sr. Josep Vilà Camps  Alcalde - President 

Ajuntament de Llinars del Vallès -  

Ajuntament de Mataró Sra. Núria Calpe Marquet Regidora 

Ajuntament de Palafolls -  

Ajuntament de Pineda de Mar Sr. Antoni Abad Guillén Regidor 

Ajuntament de St. Andreu de Llavaneres Sr. Joan Mora Buch Alcalde - President 

Ajuntament de Sant Cebrià de Vallalta -  

Ajuntament de Sant Celoni Sra. M. Helena Lagarda Planas Regidora 

Ajuntament de Sant Iscle de Vallalta Sr. Eduard Turón Mainat Alcalde - President 

Ajuntament de Sant Vicenç de Montalt Sr. Robert Subirón Olmos Regidor 

Ajuntament de Santa Susanna Sr. Joan Solà Vila Regidor 

Ajuntament de Tordera Sr. Cales Seijo Pérez Regidor 

Ajuntament de Vallgorguina Sr. Joan Mora Alsina Alcalde - President 

Ajuntament de Vilalba Sasserra Sr. Carles Olmo Rebull Regidor 

 
 

 
Consells Comarcals convidats 

 

CC del Maresme -   

CC de la Selva -  

CC del Vallès Oriental -  
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Altres assistents Sr. Jordi Roldós Sala Regidor Ajuntament de Sant Andreu de Llavaneres 

 Sr. Héctor Andino Pol Tècnic MA Ajuntament de Sant Andreu de Llavaneres 

 Sra. Rosa Busqué Cap Projectes SSTT Ajuntament de Mataró 

 Sr. Jordi Padrós Selma Coordinador d'àmbit d'Espais Naturals DB 

 Sr. Jordi Bellapart Colomer Gerent de Serveis d'Espais Naturals DB 

 Sr. Quique Rasche Villanova Cap de la Direcció Territorial Oriental de l’OT de Parcs Naturals  

 Sr. Antoni Bombí Arnau Director del Parc del Montnegre i el Corredor 

 

 
 
 


